
Zápis č.10/2022-2023 z jednání studentské rady konané 5.6. 2023

Schůzi řídil: Štěpán Bačinský
Přítomni: zástupci tříd a Dagmar Dvořáková
Nepřítomni: zástupci oktávy, 4.A, 4.B, 1.A, tercie

Záznam z jednání:
● 1.6. proběhl sportovní den pro nižší gymnázium. Ohlasy byly velmi pozitivní.
● SRPŠ schválilo rozpočet pro malbu u učebny španělštiny. Měla by se stihnout

dokončit do konce tohoto školního roku.
● Předseda SR jedná se zřizovatelem školní jídelny ohledně objednávání obědů. Čas

na výběr obědů byl zkrácen a názvy jídel jsou přidávány pozdě, což studentům
nevyhovuje.

● Byla zřízena nástěnka na ztráty a nálezy. Visí na stěně u jídelny.
● Futsalový turnaj se bude konat 23.6. v hale od 7:50 do 14:00. Týmy se mohou tvořit

i napříč stejně starými ročníky. Po turnaji bude zaslán dotazník pro zpětnou vazbu.
● Byl vznesen návrh na vytvoření instagramového příspěvku před začátkem školního

roku pro budoucí primány a prváky, aby měli více informací předtím, než započnou
studium.

● Volba předsedy SR 2023/2024 by se měly konat ve 2. polovině září. Bude probíhat
dvoukolovým většinovým systémem, a proto se musí udělat změny ve stanovách.

Zapsala: Monika Rozínková


